
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2008-05-26 
 

Närvarande:   
 
Helena Blackert         ordförande    Helena Vävinggren  klass 4-5  
Anna Andersson skolledning    Helena Ejerblom klass 1-3 
Åsa Wallèn skolans representant   Eva-Lotta Blomqvist klass 1-3 
Lisbeth Liljedahl förskolans representant   Sofie Landelius Snäckan 
Liselott Martinsson  Bygdelaget                        Maria Jarander Pärlan

   
  
Vi började med att rikta ett särskilt tack till dem som var med och anordnade gårdsfesten den 22 
maj. Både stora och små hade en mycket trevlig kväll. 
 
§1 Val av sekreterare 
 Maria Jarander valdes till sekreterare. 
 
§2 Val av justerare 
 Åsa Wallèn och Lisbeth Liljedahl valdes till justerare.    
 
§3 Val av ordförande samt vice ordförande  
 Helena Blackert omvaldes till ordförande inför nästa termin. 
 Sofie Landelius omvaldes till vice ordförande. 
 
§4 Genomgång av föregående mötes minnesanteckningar 

• Ordförande gick igenom föregående mötes minnesanteckningar. 
• Gällande skolresor så tog Anna upp att man har som huvudregel att dessa ej genomförs på 

skoltid. 
 

§5 Föräldrapunkt 

• Det har kommit ett önskemål från de större barnen om leksaker till sandlådan. 
Anna ska undersöka kostnaden för att anlägga en sandlåda. 
 

§6  Elevrådet 

• Jobbet med att styra upp elevrådets sammankomster fortsätter. 
• Inför skolavslutningen kommer elevrådet att ansvara för utsmyckningen av kyrkan. 
• Det har förekommit viss skadegörelse med krossade fönster i Clownhuset. Där har man nu satt 

in plexiglas. Fimpar har lämnats kvar på skolgården av några som uppehåller sig på området    
under helgerna. 
 

§7 FÖSA 

• Maria Jarander och Helena Vävinggren var i Klämmestorpskolan den 27  maj. Det var ett 
innehållsrikt möte där budget, kostutredning och skolskjutsar diskuterades, bland mycket 
annat. Gå gärna in på Mjölby kommuns hemsida för att ta del av protokollet.  
Nästa FÖSA-möte blir den 13 oktober i Bjälbotullskolan.  

 



 
§8  Personalens punkt 

• Följande är på gång i de olika klasserna: år 4-5 har varit på idrottsdag. Alla försöker jobba ut 
sina böcker. År 5 har mycket repetition. Några gör musikvideor och de andra läser om 
instrument och artister. Framöver väntar besök i Linköping och bad i Öjebro. 
År 1-2-3 kommer att klä ut sig och ha ”rymdfest” som avslutning på sitt tema om rymden.  
På bilden har man stänkmålat. År 1 har skrivit och tackat Normlösa Kyrkliga Syförening för de 
fina psalm- och sångböcker de har fått.   
Fritids var på Fritidshemmens dag den 13 maj i Mantorp. Den 18 juni ska fritids åka på dagläger 
i Fiskarp. En enkät angående fritids verksamhet har lämnats ut till föräldrarna. Den kommer att 
vara en del av utvärderingen och planeringen inför nästa läsår. 
Förskoleklassen åker på 6-års yran i Mjölby den 28 maj. 
Hajarna har jobbat med ”mer kött på benen”.  

• Fem stycken 04:or flyttar över till Snäckan i höst och till Pärlan kommer fyra nya barn. 
 Några barn ska även inskolas på Fritids. 
• Matteprojektet pågår och Snäckan har fått en mattehörna. Man jobbar med sortering, antal, 

färg och form mm. 
• Grön Flagg har under den här terminen haft tema ”vatten”. 
• Förskolans dag firades på lekplatsen med fika och lek. 

• Kristina kommer att börja på Pärlan och Karin blir ansvarig för 6-åringarna. 
• Problemet med återkommande avloppslukt utanför förskolan har blivit ett ärende hos 

kommunen. Åtgärd väntas. 
 

§9 Skolledningens punkt 

• Arbetslagen på skolan görs om till hösten, planering pågår. 
• I höst kommer man börja jobba med NTA ”-natur och teknik för alla”. Kommunen har köpt in 

ett visst antal lådor och man kommer att jobba med en låda per klass och termin.  
De kommuner som redan provat konceptet är mycket positiva. I en av lådorna kan eleverna 
exempelvis följa alla utvecklingsstadier hos fjärilen.                                 

• När det gäller elevernas språkmissbruk behövs åtgärder på så bred front som möjligt.  
Det finns mycket att jobba med och frågan just nu är hur man gör detta på bästa sätt. 

• Inom förskolan kan det stora besparingskravet som finns leda till förändringar i höst. 
Kapacitetstalet ökas, vilket innebär fler barn på samma personalstyrka. I Normlösa har det 
nyligen gjorts en mätning där man kommit fram till att ytorna är anpassade för 36 barn och 
därmed kommer inga förändringar att ske där. 

  
§10  Bygdelaget 

• Arbetsgrupper startar till hösten. 
• Östgötadagarna den 6-7 september bjuder på aktiviteter i Normlösa. 

• Det som händer med byggplanerna på ”baksidan” av förskolan ner mot ån, står som första 
prioritering på bygdelagets lista.  

• Nederlösabadet får nya bryggor, nytt fundament och ny sand.  
• Synpunkter till Bygdelaget kan lämnas på Bypassets hemsida. 

 
 
 
 



§11  Övriga frågor 

• En ny ansvaring för Junis filmvisning önskas. Frågan ska ställas via veckobreven. Önskemål finns 
om två ansvariga föräldrar. Sofie Landelius och Helena Ejerblom står som samordnande 
kontaktpersoner. 

• NIF och skolan har fått anslag från Svenska gymnastikförbundet och bl. annat investerat i en 
långmatta. Baskursledarutbildning har genomgåtts av samtliga NIF-ledare. 

• I höst kommer Mats Andersson hålla en internetföreläsning i Vifolkaskolans aula.  
Preliminärt datum: onsdagen den 17 september. 

• Nästa Normlösaråd blir den 10 september. Nya representanter till rådet väljs vid första 
föräldramötet till hösten. 
 
 
 
 
 
Maria Jarander   Åsa Wallèn, Lisbeth Liljedahl 
Sekreterare   Justerare 


